



حملة الكازيات (محطات الوقود): بنرجعلك 5% لما تعبّي بنزين من أي كازية بالمملكة

الشروط والأحكام:

- فترة الحملة من 2023/05/22 ولغاية 2023/06/22.
- الحد الأقصى للاسترداد النقدي للعميل 10 دنانير أردني خلال فترة الحملة.
- سيتم احتساب العائد النقدي على الحركات باستعمال بطاقة الدفع المباشر في الكازيات/ محطات الوقود باستعمال نقاط البيع ووفقا لتصنيف التاجر لدى مقدم خدمات الدفع الخاص به.
- سيتم احتساب العائد النقدي بعد كل عملية دفع ناجحة وسيتم إيداع العائد النقدي في حساب العميل خلال أسبوعين بعد تاريخ انتهاء الحملة.
- للبنك الحق في خصم أي مبلغ من الاسترداد النقدي المكتسب لدفع أي مستحقات على العميل.
- يحق للبنك استبعاد أي تاجر من الاسترداد النقدي حسبما يراه البنك مناسبًا ودون الحاجة لتبليغ العميل بذلك.
- يحق للبنك إيقاف أو تعديل الاسترداد النقدي أو أي من شروطه في أي وقت بعد إخطار العملاء بذلك بأي طريقة تبليغ ممكنة والتي تشمل على سبيل المثال الاخطار الالكتروني للعميل.
- إذا تم إلغاء حركة الشراء او عكسها، فسيتم أيضًا عكس قيمة الاسترداد النقدي الممنوح /المستحق.
- حررت الأحكام والشروط هذه باللغتين العربية والانجليزية. في حال وجود أي تعارض، تفسر الشروط والأحكام هذه باللغة العربية.

Gas Station Campaign: 5% cashback on your transactions in Gas Stations.

Terms & Conditions:

- Duration of this campaign is: 22/05/2023 until 22/06/2023.
- The maximum cashback to be earned per customer during the campaign is 10 JODs.
- Eligibility to earn the 5% cashback is based on debit card transactions only made at gas stations using the point of sale according to their category listed in their payment service provider.
- Cashback will be calculated after each successful and authorized payment transaction and will be deposited into the customer's account within two weeks after the campaign end date.
- The bank has the right to deduct any amount from the cashback gained to pay any dues of the customer.
- The bank has the right to exclude any merchant from the cashback as the bank deems appropriate without the need to serve any notice.
- The bank has the right to stop or amend the cashback campaign or any terms of this campaign at any time upon notifying the customers through any way possible, including but not limited to, electronic notification.
- If a transaction was reversed, the cashback given/accrued will be reversed as well.
- These Terms & Conditions are drawn up in Arabic and English language versions. In case of any dispute Arabic Language version shall prevail.